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内容简介

From simple barbettes, crespines, and wimples worn in Anglo-Saxon times to the pillbox hat
popularized by Jackie Kennedy in the mid-twentieth century, hats and headdresses have — for
centuries — played an important part of a lady's wardrobe. This informative and meticulously
researched book provides an authentic record of more than 1,300 years of changing fashions in
women's hairstyles and headwear in England.
More than 400 of the author's own drawings — rendered from ancient sources — trace these
evolving fashions. Finely detailed images depict turbans; horned, heart-shaped, and butterfly
headdresses preferred by fifteenth-century English ladies; seventeenth-century hoods and veils;
elaborate hats and hairstyles of the Georgian period; early Victorian-era bonnets; net and lace caps
and small hats of the late nineteenth century; and the emancipated look in both hairstyles and hat
styles of the early twentieth century.
The author has written a separate introduction for each historical period, placing headdresses and
hairstyles in the fashionable context of their time. Pages of drawings are accompanied by detailed
notes on the styles illustrated, including information on the materials used and the varying methods
of manufacture. A brief glossary and bibliography add to the book's effectiveness. For those who
want to get their historical details accurate, this profusely illustrated guide will be an invaluable
reference. 
"Designers for any media and students of history will use and enjoy the book." (Choice). 
"Remarkably entertaining." (The Economist)
由于按需印刷商品版图书属于定制类商品，根据订单递交成功再安排印刷，因此不接受7
天无理由退换货。您付款的同时，我们已安排下厂印刷。如有质量问题的商品，可以接
受退货，但不接受换货。如果退货后依然需要此商品，自快递签收日起的5日内，可联系
当当客服退货后再重新下单，并且保持出售时原状和收货单据的齐全。
关于到货时间：
自按需印刷商品订单成功支付后的15个工作日，我们将完成印刷、装订、审核、发货等
一系列按需出版流程。如遇国家法定节假日，则发货时间顺延。
按需印刷图书（POD）的服务说明：
按需印刷出版是一种根据用户的订单来制作图书的服务(Print On-demand，简称POD)。
您则可以通过该服务获得无法在国内平台上购买到的进口外版书或是一些绝版、断版的
书籍。如同常规的图书订单，在您订购成功后，一样会收到订单确认、配货状态及订单
发货等步骤的通知。关于图书纸张说明：
由于POD图书印刷所采用的生产技术有别于传统印刷，全部以数码印刷的方式按需生产
，且纸张选择方面会根据实际情况略有调整，因此按需印刷所生产的图书会与传统纸本
进口的图书存在一定差异。
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